

朝陽科技大學 094學年度第1學期教學大綱  
Festival and Activity Management 節慶活動管理

當期課號	7622	Course Number	7622
授課教師	陳茂祥	Instructor	CHEN,MAU HSNG
中文課名	節慶活動管理	Course Name	Festival and Activity Management
開課單位	休閒事業管理系碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程將以節慶錄影帶觀賞方式介紹台灣與國內、外之主要慶典之歷史由來、及傳統活動。本門課亦將介紹如何籌畫、宣傳廣告、辦理、管理、評估方法、及申請活動企劃書撰寫等方法,期末報告內容為活動事前企劃書及事後評估。	Objectives	This class will describe the history, the tradition, and the activities of the holidays in Taiwan and the other countries.It also study how to plan and to manage the festivals and special events.
教材	1.Watt, D.C., 1998, Event management in leisure and tourism. Addison Wesley Longman 2.Richards,B.,1990, How to market tourist attractions, festival and special events, Longman. 3.觀光局及相關網站 4.學期期間相關活動之規劃案	Teaching Materials	
成績評量方式	1.出席率：20% 2.課堂參與討論25% 3.主題研究：25% 4.期末報告與書面報告：30%	Grading	1.attendance : 20% 2.performance at class: 25% 3.research of topic : 25% 4.presentation and report:30%
教師網頁	-		
教學內容	第1-3週：國內外主要活動慶典之由來及傳統活動 第4-6週：節慶活動之規劃 第7-9週：節慶活動之設計 第10-12週：參訪、節慶活動之宣傳、管理與評估、 第13-15週：研究主題之報告 第16-18週：研究報告評析與繳交書面報告	Syllabus	Weeks1-3: The history, tradition, and activities of the holidays Weeks4-6: Festival planning Weeks7-9: Festival Programming Weeks10-12:Festival advertising and running Weeks13-15:the presentation of research Weeks16-18:Presentation and giving report

尊重智慧財產權，請勿非法影印。